

导演-伊卡 – ilkka, director

导演伊卡曾为众多国际知名广告公司编导及制作商业广告。曾与其合作过的广告公司包括总部位于纽约的葛瑞集团，BBDO 环球网络公司，日本电通公司等。导演本人擅长以镜头叙事，以视觉传达观念；并且以能够激发演员的最佳表演潜能而著称。

北美家具建材连锁商家得宝，制药巨头辉瑞旗下的雅维止痛片，历史悠久的冈德公司泰迪熊，传奇品牌凯歌香槟，纽约宇宙足球俱乐部，以及中国联通等都因他的广告片而更加知名。

不仅在广告业成绩斐然，伊卡导演在电影方面也造诣良深。他的影片《City Unplugged》曾在国际电影节上多方获奖。该片在《伦敦时报》的评选中，名列史上最佳犯罪题材影片之第二，仅随《沉默的羔羊》之后。他的另外一部影片《Spy Games》由曾出演《独立日》的美国男星比尔·普尔曼及《红白蓝三部曲》中的著名瑞士女演员伊莲·雅各联袂主演。伊卡导演为欧洲电影学会会员。

Director ilkka Jarvilaturi has shot numerous commercials for agencies such as Grey Advertising, BBDO and Dentsu, for products and production companies around the world. ilkka specializes in “Visual Storytelling,” and is known to always get superb performances out of his cast.

Some of the brands he has helped make world-famous are: Home Depot, Advil, GUND, China Unicom, Veuve Clicquot and New York Cosmos.

In addition to commercials, ilkka is an award-winning director of features. His last picture Spy Games starred Bill Pullman of Independence Day and Irène Jacob of Three Colors: Red. The heist movie City Unplugged won awards at multiple festivals and was recently selected as the #2 after Silence of the Lambs on the London Times List of Best Crime Movies of All Time. ilkka is a member of the European Film Academy.

[播放短片](#)
[Play Showreel](#)



Contact:

+86 (138) 1084 0100 北京 • +1 (310) 497-7000 纽约 • i@the-i.cn

China
unicom 中国联通

导演伊卡和著名摄影师赵小丁在[中国联通广告](#)拍摄现场.
ilkka on set of his [China Unicom commercial](#) with DP ZHAO Xiao Ding